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KRISTÝNA ČERMÁKOVÁ 

 

Dnešní doba 

 

No, to bylo!!!  

Vezměte si, zadívejte se do dávných časů, jak to bylo s dětmi dřív a jak je to s nimi dnes!!! 

Děti kdysi byly více pracovité, neměly telefony ani počítače anebo chytré hodinky. 

A teď co… teď je vše naruby, děti mají telefony, počítače, chytré hodinky a tablety. 

A oblečení, to je hrozné, protože děti v dávných časech nosily kožené boty, plátěné jednobarevné 

šaty a tak dále. A dnes se nosí: crop top, jordany, kapsáče, no ano, kapsáče, to ještě ujde, ale ten top 

nebo jak se to jmenuje, to si vzít v zimě, tak vám nastydnou ledviny.  

 

Děti měly více povinností. Musely doma hodně pomáhat jak na statku, tak i na poli, obdělávat půdu, 

např: sázeli brambory, řepu, mák a obilí. Od své babičky vím, že musela pracovat tak moc, že se na 

prázdniny vůbec netěšila a naopak školu a učení milovala, a když jí Ježíšek nadělil jednu drobnost 

pod stromeček, tak z toho měla ohromnou radost.  

Myslím si, že dnešní děti jsou zvyklé dostávat plno dárků, ale moc si jich neváží a někdy si je ani 

nezaslouží.   

 

Záliby dříve asi děti také moc neměly, vím od babičky, že si často hráli ve skupinách venku na vesnici 

se svými vrstevníky od odpoledne do večera. Strašně krásně mi vždy o tom vypraví. Jelikož byli dříve 

lidé více věřící, tak si často prý hráli s dětmi na křtiny. Kluci byli ministranti a jeden největší prý pan 

farář a tak podobně.  

A dnešní děti? Sotva vyjdou ven z domu. Nejraději sedí u obrazovek a něco sledují nebo hrají hry… 

A  podívejte se například do Ameriky, jaké jsou tam děti, bývají o hodně línější něž české děti.  

Když jsem se koukala naposledy na YOUTUBE, bylo to pro mě jako v hororu, protože když jsem 

klikla na nějaký SHORT, tak neuvěříte, co jsem ta viděla!!! Viděla jsem, jak se asi pětiletá holčička 

už sama namalovala líčidly pro dospělé.  

No, dnešní doba je hrůza. Co myslíte, jak to bude dál? 

 


